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Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Odbytego w dniu 11 grudnia 2018 roku o godz. 12:00 

W Sali narad- pokój 107 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Damian Cieślar 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego komisji 

2. Opiniowanie projektu budżetu na rok 2019 

3. Ustalenie planu pracy na 2019 rok 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Radna Alicja Pilch rozpoczęła obrady komisji od powitania wszystkich przybyłych, i poprosiła o 

zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego komisji.  Radna Barbara Kędzior 

zaproponowała na Przewodniczącą Komisji Radną Alicję Pilch, która wyraziła zgodę. Głosowanie: 

wszyscy jednogłośnie „za”. Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch zaproponowała na 

Wiceprzewodniczącą Radną Barbarę Kędzior, która wyraziła zgodę, a pozostali członkowie komisji 

jednogłośnie przegłosowali „za” wyborem Radnej Barbary Kędzior na Wiceprzewodniczącą. 

Ad.2 

Głos zabrała Przewodnicząca komisji Radna Alicja Pilch i poprosiła Skarbnika Miasta  Damiana 

Cieślara o zabranie głosu. Skarbnik Damian Cieślar poinformował, że przyszłoroczny budżet jest 

trudny ze względu na sytuację ekonomiczną w kraju. Firmy startujące do przetargów składają bardzo 

wysokie oferty, co ma wpływ na kształt projektu budżetu. Skarbnik Damian Cieślar przedstawił 

ogólnie jak kształtują się wydatki i dochody przyszłorocznego budżetu. Porównał je z rokiem 

bieżącym. Bardzo wysoki wzrost wydatków na oświatę o  ponad 1mln 500tyś złotych  więcej niż w 

roku bieżącym.  Bardzo duży wzrost na dotacje na niepubliczne szkoły i przedszkola. Radna Barbara 

Kędzior zwróciła uwagę na problem niepublicznego przedszkola „Niebieskiego Motyl”, że przedszkole 

to już nie spełnia swoich funkcji, jest przepełnione i jest za duży wzrost dzieci z orzeczeniem o 

niepełnosprawności w tym przedszkolu. Radna Barbara Kędzior zaproponowała żeby złożyć wniosek 

do Poradni Psychologiczno Pedagogicznej w Cieszynie o wyjaśnienia ile poradnia wydała zaświadczeń 

o niepełnosprawności. Radni  wystosowali wniosek: „o wystąpienie do Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Cieszynie o zestawienie statystyczne o ilości wydawanych orzeczeń,  zaświadczeń i 

opinii o niepełnosprawności w przeciągu ostatnich pięciu lat, z wyszczególnieniem na  grupy wiekowe 

oraz podziałem na  osoby wnioskujące (rodziców i nauczycieli). Za podjęciem wniosku wszyscy 

jednogłośnie „za”. 
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Następnie Skarbnik Miasta Damian Cieślar omówił jak przedstawiają się w przyszłorocznym budżecie   

wydatki w zakresie pomocy społecznej. 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch podziękowała Skarbnikowi Miasta Damianowi Cieślarowi 

za przedstawienie projektu budżetu i przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem  projektu uchwały 

budżetowej -wszyscy jednogłośnie „za”. 

                                                           

Ad. 3  

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad- ustalenie 

planu pracy komisji na 2019 rok. Ustalono następujący plan pracy: 

 

Styczeń: 

1. Wykaz zadań własnych gminy pod kątem Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

2. Możliwości pozyskiwania środków inwestycyjnych przez szkoły i przedszkola w roku 2019  na 

klasy i pomoce dydaktyczne  oraz rozważenie możliwości pozyskania środków na budowę 

nowoczesnego przedszkola miejskiego. 

3. Sprawy bieżące 

Luty: 

1. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 rok 

2. Sprawozdanie z realizacji programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na terenie miasta  

3. Sprawy bieżące 

Marzec: 

1. Sprawozdanie z działalności  Miejskiej Biblioteki Publicznej, oraz informacja z działalności 

bibliotek szkolnych 

2. Informacja  ze stanu  zaawansowania  wprowadzenia programu edukacji regionalnej w 

szkołach 

 

 

Kwiecień: 

1. Stan zaawansowania i przygotowanie tygodnia zdrowia pod kątem wad postawy. 

2. Raport ze stanu oraz wyposażenia szkolnych gabinetów pielęgniarskich. 

3. Możliwości pozyskania przez Wiślańskie Centrum Kultury środków na zajęcia w okresie 

wakacyjnym 

Maj:  

 

1. Analiza oferty oraz możliwości realizacji zajęć w okresie wakacji ze środków funduszu 

anytyalkoholowego (MOPS, USC, MZEAS) 
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2. Ocena zasobów pomocy społecznej i harmonogram tygodnia zdrowia pod kątem wad 

postawy 

Czerwiec: 

1.  Analiza wyników rekrutacja do przedszkoli na rok szkolny 2019/2020 

2. Analiza arkuszy organizacyjnych szkól, przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na rok szkolny 

2019/2020 

3. Propozycje do Lauru  Gmin Ziemi Cieszyńskiej 

Wrzesień: 

1. Informacja z poszczególnych placówek Niepublicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej 

mieszczących się na terenie miasta Wisły z planów rozwoju w kolejnych latach, oraz 

profilaktyki antygrypowej  dla seniorów na terenie Miasta Wisła 

2. Wnioski do budżetu 

3. Stan przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego (objazd placówek) 

4. Zapoznanie się z propozycjami na kandydatów do nagrody Bujaka 

Październik: 

1. Podsumowanie drugiego roku reformy szkolnictwa  

2. Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 

Listopad: 

1. Informacja z  przebiegu Tygodnia Zdrowia 

2. Informacja z podjętych działań na rzecz Seniorów 

3. Informacja na temat Realizacji pomocy rzeczowej i finansowej osób bezrobotnym, 

bezdomnym oraz ich rodzinom. 

Grudzień: 

1. Opiniowanie projektu budżetu na rok 2020 

2. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2020 

Za przyjęciem planu 5 „za” 

Ad.4 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad- sprawy 

bieżące. 

W sprawach bieżących Radna Barbara Kędzior zwróciła uwagę na dochodzące do nią głosy 

mieszkańców Głębiec o zaniedbywaniu swoich obowiązków przez konserwatora Szkoły w Głębcach. 

Szczególnie mieszkańcy skarżą się na zły stan otoczenia szkoły w okresie zimowym (ślisko na terenie 

szkoły). Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poinformował, że niezwłocznie się tym zajmie. 

Protokołowała                                                                                             Przewodnicząca Komisji 

Justyna Pilch                                                                                                   Radna Alicja Pilch 
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